
 Protokoll nr 6/2024 

Styrelsemöte med Västergötlands Schackförbund 
lördagen den 25 maj 2024 

 

Deltagande: Jörgen Isaksson (ordförande), Anders Wengholm (kassör), Anders Frisk (vice 

ordförande), Ingemar Gustavsson (vice sekreterare), Gustav Gyllenhammar (ledamot), Christian 

Carlsson (ledamot), Martin Johansson (suppleant) och Josef Håkanson (suppleant). 

 

Frånvarande: Eva Johansson (sekreterare). 

 

Martin Johansson gick in som ordinarie ledamot. 

 

§1.  Mötets öppnande 
Jörgen Isaksson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§2. Val av justeringsman 

Gustav Gyllenhammar valdes till justerare jämte ordföranden. 

 

§3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. Eftersom det här mötet var en del av en styrelsekonferens då mycket 

annat diskuterades förekom det inga rapporter på mötet. Styrelsen fattade bara de beslut som 

behövde fattas. 

 

§4. Bidragsansökningar från föreningar i distriktet 

Herrljunga Schacksällskap har ansökt om 520 kr för pokaler och fika för sportlovsschack. 

Mötet beviljade ansökan. 

 

SA Mark ansökte om 1014 kr för priser till Letebo Cup, en tävling på Leteboskolan som de hade 

arrangerat. Tävlingen hade 40 deltagare. Mötet beviljade ansökan. 

 

Lidköpings Schacksällskap ansökte om 17 500 kr för Lidköping Open som kommer att spelas den 

24-25 augusti. Mötet beviljade 10 000 kr för lokalhyra och 5000 kr för övriga kostnader. 

 

§5. SISU 

Eftersom Västergötlands Schackförbund har gått med i RF-SISU behöver någon i styrelsen vara 

ansvarig för att administrera de lärgrupper som bildas. Gustav Gyllenhammar fick den uppgiften. Vi 

skall uppmuntra distriktets klubbar att söka det stöd de kan få från SISU. 
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§6. Sveriges schackförbunds kongress 

Jörgen Isaksson valdes till ordinarie ombud och Anders Wengholm valdes till ersättare. 

 

SS Manhem har lämnat in en motion gällande efterregistrering av utländska spelare. Motionen 

innehåller fem yrkanden. Sveriges schackförbunds styrelse bifaller de två första men avslår yrkande 

tre, fyra och fem. Västergötlands schackförbund kommer att stödja Sveriges schackförbunds förslag. 

 

Sveriges Schackförbund har två propositioner, en om oförändrade medlemsavgifter 2025 och en om 

nya stadgar för Sveriges Schackförbund. Västergötlands schackförbund kommer att stödja båda 

propositionerna förutsatt att ingen kommer med relevanta invändningar mot innehållet i de nya 

stadgarna. 

 

§7. Distriktets tävlingar 

Många av de tävlingar distriktet har arrangerat har varit kraftigt underfinansierade på grund av låga 

startavgifter och höga kostnader för till exempel priser. Tävlingskommittén har kommit med förslag 

på hur underskottet skall reduceras och styrelsen beslutade att: 

 startavgiften i Veteranträffen höjs till 400 kr. 

 startavgiften i Distriktsserien höjs till 600 kr. 

 det inte skall vara någon startavgift i nybörjartävlingen och att medaljer delas ut som priser 

 startavgiften skall vara 500 för seniorer och 300 kr för juniorer i Lilla Alingsåsspelen. 

Förstapriset sänks till 4000 kr. 

 

Tävlingskommittén ansökte också om medel till att köpa in 

 Sju exemplar av ”Schackets Mästare: I huvudet på Ulf Andersson” 

 Sju exemplar av ”Tusen och en Schack - JONNY HECTORS berättelser från schackets värld” 

 Sex exemplar av Rolf Martens: Schackgeniet, maoisten och motståndsmannen. 

 Böckerna kostar 250 – 350 kr/st. 

Styrelsen beviljade ansökan. 

 

§8. Lag-Blixt DM och Individuella DM 

Det är inte klart var blixt-DM tävlingarna skall spelas, Falköping är ett alternativ men det var där de 

spelades år 2023. Tanum är ett annat alternativ som bör undersökas.  

 

§9. Västgöta Open 

Västgöta Open 2024 ställdes in på grund av att lokalkostnaderna femdubblats men Skara 

Schacksällskap kan tänka sig att starta upp tävlingen igen år 2025 i ett mindre format om 

Västergötlands Schackförbund är positiva till det. Västergötlands Schackförbund är mycket positiva 

till det. Tävlingen kan eventuellt få DM-status igen och ersätta Öppna Snabbschacks-DM. 

 

§10. Josef Håkansons anställning 

Josef har informerat om att hans anställning går ut den 31 maj. Mötet beslutade att förlänga 

anställningen med sex månader till den 30 november 2024. 
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§11. Arbetsgruppen för lovande juniorer 

Martin Johansson är med i en arbetsgrupp som tittar på hur förbundet skall stödja lovande juniorer. 

Övriga medlemmar i arbetsgruppen är Margareta Claesson och Stephan Kring. De undersöker 

möjligheten att starta två elitträningsgrupper för juniorer som är mellan 13 och 16 år gamla och 

mellan 17 och 22 år gamla. Det kan vara tio juniorer i varje grupp. Arbetsgruppen förbereder 

dokument med information för att inbjuda aktuella spelare och letar efter en bra extern tränare som 

kan ha hand om juniorträningen. 

 

Martin Johansson valdes till juniorträningsgruppskoordinator eftersom han är med i både 

Västergötlands schackförbunds styrelse och i arbetsgruppen. Martin skall ta kontakt med Ari 

Ziegler och undersöka om han är intresserad av att ta hand om juniorträningen. Han skall också ta 

kontakt med Axel Smith och undersöka hur mycket han vill ha betalt för sin bok. 

 

§12. Publicering av mötesprotokoll 

Det finns ett gammalt styrelsebeslut om att styrelsens mötesprotokoll skall publiceras på hemsidan 

inom två veckor efter mötet. Mötet beslutade att ändra det till att protokollen bör publiceras inom en 

månad. 

 

§13. Juniorläger 

Mötet beslutade att inte ha något juniorläger i år. 

 

§14. Nästa möte 

Nästa styrelsemöte blir digitalt onsdagen den 7 augusti från klockan 18.00. 

 

§15 Sammanträdet avslutas 

Jörgen Isaksson tackade alla mötesdeltagare för visat intresse och förklarade sammanträdet avslutat. 

 

Vid protokollet 

 

 

 

_________________ 

Ingemar Gustavsson 

Vice sekreterare 

 

Justering 

 

 

 

__________________ __________________ 

Jörgen Isaksson Gustav Gyllenhammar 

Ordförande Justeringsman 


